
 
 

 

Protokoll styremøte Våg Fotballklubb 

Sted: Klubbhuset Karuss 

Møte nr. 1-2025 

Dato: 14. 1.2025 

Kl.: 19:30 

 

Til stede: 

Even Øgrey Brandsdal (EØB), Marius Linge (ML), Geir Åge Nomeland (GÅN), Joachim Nygaard (JN) og 

Helene Heggheim (HH) 

Forfall: Vidar Borgen (VB) og Christine Helland Berhus (CHB)  

 

I tillegg møtte Kontrollkomiteen ved Erlend Meberg og Øyvind Stenvik Andersen på sak 1. 

Daglig leder Kathrine Stava møtte på sak 1-2.  

 

 

Agenda: 
 

1. Gjennomgang med Kontrollkomiteen 

Styret informerte Kontrollkomiteen om drift gjennom 2024, samt en økonomisk gjennomgang pr 2024. 

Endelig regnskap sendes Kontrollkomiteen, så snart det er klart for oversending til revisor.  

 

2. Status fra daglig leder 

- IFO – uforandret antall, i overkant av 30. Vi venter fortsatt på avklaring om kommunen fra 2025 vil 

likestille private skolefritidsordninger med offentlige, som vil gi oss Våg støtte for drift av FFO. 

- Akademiet – Noe nedgang på medlemmer i vintermånedene, nå cirka 60, som følge av at enkelte 

spiller krets/sonekamper, som ikke er forenlig med søndagstreninger, samt at enkelte prioriterer 

vinteridretter. 

- Det jobbes med lydanlegg foran kommende sesong. 

- Det jobbes også med oppgradering av klubbhus, i samarbeid med de øvrige idrettslagene i 

Allianseidrettslaget IK Våg.  

- Kommunen har funnet alternative innbytterbenker, daglig leder og sportslig leder skal på befaring 

i neste uke for å sjekke. 

- Det jobbes med flere støtteordninger i samarbeid med Helene Heggheim. 

- Ny nettside er under utvikling. 

- Jobbes intenst med ny kleskolleksjon, mange hensyn å ivareta.  

 

 

3. Godkjenne protokoll fra forrige styremøte 

Protokoll fra møte 26. november ble godkjent. 

 

4. Status damelag for 2025 

Det arbeides tett fra sportslig leder, sammen med damelagstrener, for å etablere et slagkraftig lag i 4. 

divisjon fra Våg. Det jobbes med et samarbeid med KSI, samt mye fokus på utvikling av egne spillere.  

 

 



5. Foreløpig regnskapsgjennomgang 2024 
Hovedpostene i regnskapet for 2024 ble gjennomgått. Det er kommet inn en del fakturaer i januar, 
datert de siste dagene i desember, blant annet fra NFF Agder, som medfører at regnskapet ser noe 
dårligere ut enn vi forutså i desember. Sportslig leder tar en gjennomgang med NFF og kontrollerer at 
alle fakturaene er korrekte.  
Vi ser likevel ut til at regnskapet for 2024 ender i overskudd.  
 
 


